



**PRESS
RELEASE
Le Mans**

13/07/03

Maiden victory for Nico Rosberg

Finn Nico Rosberg celebrated his maiden win in the Formula 3 Euro Series. At the traditional track of Le Mans in France, he won on Sunday with his Dallara-Opel from Austrian Christian Klien with the Dallara-Mercedes and Australian Ryan Briscoe, who was able to extend his championship lead.

It was the day of the rookies at Le Mans. Christian Klien was on pole-position, Nico Rosberg claimed victory. The Finn of the Team Rosberg had a great start from the second row and already took the lead on the first corner. The son of former F1-world champion Keke Rosberg wasn't to lose the lead anymore. He also defended his position against the determined final attack by Christian Klien (Mücke Motorsport) and climbed up to fifth place in the drivers' standings after his win.

Behind the top duo, Ryan Briscoe (Prema Powerteam) finished third in his Dallara-Opel and extended his lead in the drivers' championship to 30 points. Frenchmen Olivier Pla and Alexandre Premat of the team ASM F3 had a fierce battle for fourth place on the final few laps with their Dallara-Mercedes cars. Norisring-winner Alexandre Premat eventually had to settle with fifth behind his team-mate. Austrian Andreas Zuber (Team Rosberg) scored his first points in the Formula 3 Euro Series after crossing the line in seventh place with his Dallara-Opel behind Brazilian Fabio Carbone (Signature Plus/Dallara-Sodemo).

German Timo Glock (Opel Team KMS) had a race to forget: the Dallara-Opel-driver was way back in 18th place and now has to share his runner-up position in the championship standings with Olivier Pla.

Nico Rosberg (Team Rosberg) : "I am very happy of my first victory. I took a very good start because I think I am the only driver who watched the start of the race before us. The system of lights is not the same as in the other races. I thought it could have been difficult to keep Christian behind me but I pushed very hard and it was OK. I was not lucky in Pau because I believe I should have won the race; so that is great to win today."

Christian Klien (Mücke Motorsport) : "The start was not so bad but Nico made a better one. I could follow Nico but I had no chance to overtake because it was difficult at the end of the race with the tyres. Anyway I am very happy with this second place."

Ryan Briscoe (Prema Powerteam) : "Firstly I am very happy of the victory Of my friend Nico. As for me it is a good result for the championship. This race was difficult because the track was dirty. I had to push forward to keep the two ASM's drivers behind me. I hope I will do even better tomorrow."



Press Officer : Claus-Peter ANDORKA
Hirschbergstr. 41
71679 Asperg - DEUTSCHLAND
Tel : + 49 (0) 7141 220313
Fax : + 49 (0) 7141 220314
press@f3euroseries.com



Press Officer : Philippe SOULET
7, rue Alsace Lorraine
42000 Saint-Etienne - FRANCE
Tel : + 33 4 77 41 58 03
Fax : + 33 4 77 41 32 14
press@f3euroseries.com



Rennen 1 - Erster Sieg für Nico Rosberg

13.07.2003 - Der Finne Nico Rosberg feierte seinen ersten Sieg in der Formel 3 Euro Serie. Auf dem Traditionskurs von Le Mans/Frankreich gewann er am Sonntag mit seinem Dallara-Opel vor dem Österreicher Christian Klien im Dallara-Mercedes und dem Australier Ryan Briscoe, der seine Führung in der Gesamtwertung weiter ausbauen konnte.

Es war der Tag der Rookies in Le Mans: Christian Klien stand auf der Pole Position, Nico Rosberg holte den Sieg. Der Finne vom Team Rosberg erwischte aus der zweiten Reihe einen tollen Start und setzte sich bereits in der ersten Kurve an die Spitze. Diese Position gab der Sohn von Ex-F1-Weltmeister Keke Rosberg nicht mehr aus der Hand. Auch die heftige Schlussattacke von Christian Klien (Mücke Motorsport) wehrte er souverän ab und verbesserte sich mit seinem Sieg auf den fünften Platz der Gesamtwertung.

Hinter dem Spitzenduo wurde Ryan Briscoe (Prema Powerteam) im Dallara-Opel Dritter und baute seinen Vorsprung in der Gesamtwertung auf 30 Punkte aus. Die Franzosen Olivier Pla und Alexandre Premat vom Team ASM F3 lieferten sich mit ihren Dallara-Mercedes in den Schlussrunden einen harten Kampf um den vierten Platz, den Norisring-Sieger Alexandre Premat aber seinem Teamkollegen überlassen musste. Seine ersten Punkte in der Formel 3 Euro Serie holte der Österreicher Andreas Zuber (Team Rosberg), der mit seinem Dallara-Opel hinter dem Brasilianer Fabio Carbone (Signature Plus/Dallara-Sodemo) als Siebter ins Ziel kam.

Ein Rennen zum Vergessen erlebte der Deutsche Timo Glock (Opel Team KMS): Der Dallara-Opel-Pilot landete auf dem 18. Platz und muss sich seinen zweiten Platz in der Gesamtwertung jetzt mit Olivier Pla teilen.

Nico Rosberg (Team Rosberg) : "Ich bin natürlich sehr glücklich über meinen ersten Sieg. Ich hatte einen sehr guten Start, weil ich, glaube ich, der einzige Fahrer war, der den Start des Rennens vor uns verfolgt hat. Das Ampelsystem ist nicht dasselbe wie bei den anderen Rennen. Ich hatte es mir schwieriger vorgestellt, Christian hinter mir zu halten, aber es ging ganz gut. Das ist ein toller Sieg."

Christian Klien (Mücke Motorsport) : "Der Start war gar nicht so schlecht, aber Nico kam noch besser weg. Ich konnte zwar dranbleiben, hatte aber keine echte Überholchance, weil ich zum Schluss auf meine Reifen aufpassen musste. Trotzdem freue ich mich sehr über diesen zweiten Platz."

Ryan Briscoe (Prema Powerteam) : "Erstmal freue ich mich sehr über den Sieg meines Freundes Nico. Für mich ist das mit Blick auf die Meisterschaft ein gutes Ergebnis. Das Rennen war schwierig, weil die Strecke ziemlich schmutzig war. Ich musste ganz schön Gas geben, um mir die beiden ASM-Fahrer vom Leib zu

halten. Ich hoffe, dass es im zweiten Rennen morgen besser läuft.”